



SEITE 1/1

16.10.2023

Herstellereklärung gem. REACH

Verordnung (EG) Nr. 1907/2006 zur Registrierung, Evaluierung und Autorisierung von Chemikalien

Als Hersteller von Energieführungsketten (Erzeugnis) geht EKD Systems zum gegenwärtigen Zeitpunkt davon aus, dass alle in EKD SYSTEMS Produkten enthaltenen **Stoffe** oder **Zubereitungen**, die eine Registrierung erfordern, von den Vorlieferanten fristgerecht vorregistriert oder registriert werden.

Bereits von der ECHA (Europäische Chemikalienagentur) gelistete besorgniserregende Stoffe in Anteilen von über 0,1% sind in ekd Erzeugnissen nicht enthalten.

Letzter Abgleich mit der ECHA (Europäische Chemikalienagentur) Stoffliste Version:

08.07.2023

Die für EKD Systems zuständige Kontaktperson in Bezug auf REACH-Fragen ist:

Dr.-Ing. Markus Uebbing
Tel.: +49 211 24904-52
e-mail: markus.uebbing@ekd-systems.de



Dr.-Ing. Markus Uebbing
Leiter Entwicklung und QS



Manufacturer declaration acc. REACH

Ordinance (EC) no. 1907/2006 for the registration, evaluation and authorization of chemicals

As a manufacturer of energy chains (product) EKD Systems assumes at the present time that all **substances** or **preparations** contained in ekd products which require a registration are or will be pre-registered or registered by the suppliers in due time.

Already by the ECHA (European chemical agency) as anxiety exciting listed substances in shares of over 0.1% are not contained in ekd products.

Latest update with ECHA substance list version:

08.07.2023

The contact person for EKD Systems with respect to REACH questions is:

Dr.-Ing. Markus Uebbing
Tel.: +49 211 24904-52
e-mail: markus.uebbing@ekd-systems.de

A handwritten signature in blue ink, appearing to read 'M. Uebbing', is written over a horizontal line.

Dr.-Ing. Markus Uebbing
Head of Development and QM